
POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 1/2017 - fra styremøte mandag 6. februar 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Solveig Andersen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, 

Gunnvald Kristiansen, Åsne Føreland Buverud (vara) og Kjell Olsen (vara). Holger 

Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 8/2016 fra styremøtet 29. november. 

2. Mottatte og sendte skriv m.m.; bl.a. oppfølgingssak ”Grasrotandelen”.  

3. Foreningens turprogram 2017. Fastsette kunngjøringsform og påmeldingsmåte/-frist for 

årets to turer - hhv for forsommerturen til Østfold 31. mai - 2. juni og høstturen til Den 

Franske Riviera 19.-26. september. 

4. Årsmøtet 2017. Fastsette dagsorden for, kunngjøring av og påmeldingsform. 

Gjennomgå/godkjenne forslag samt foreningens regnskap for 2016. Utarbeide/godkjenne 

styrets forslag til budsjett og arbeidsplan for 2017. 

5. Sydvesten nr 1-2017. Innhold/vedlegg/utsending m.m. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til referat (møteprotokoll nr 8/2016) fra styremøtet 29. 

november, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til styremedlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + Styremøteprotokoll nr 8/2016 godkjent uten 

endringer/merknader. 

  

Ad 2) 

 

• Medlemsbevegelsen: Siden forrige styremøte er følgende registrert/innmeldt/tildelt 

medlemsnummer hos oss - med frist for innbetaling av medlemskontingenten satt til 31.januar 

2017: Kari Busch (Kristiansand), Bjarne Byremo (Lindesnes), Åsa Karin Dahle (Finsland), 

Svein Kåre Hovlandsdal (Kristiansand), Brit Else Marstein Olsen (Bjorbekk), Randi Olsen 

(His), Thor-Egil Pettersen (Kristiansand), Venke Lohne Røyland (Øvrebø), Tore Svennevig 

(Kristiansand), Torgrim Syrtveit (Åmli) og Lis Jorunn Thygesen (Grimstad). Innen forannevnte 

frist er det kun 5 av disse nye medlemmene som har betalt medlemskontingenten. I tillegg er 

Halvor Trondsen (Birkeland) vervet som nytt medlem + at vi fra HR-senteret i Posten (via PPF 

v/kasserer) har mottatt melding om at hhv Torunn Jore (Valle) og Svanhild Ovedia Lidi 

(Bygland) sluttet i Posten pr 31.12.2016. (Av disse var Jore medlem i Postkom uten å reservere 

seg mot medlemskap i PPF. For øvrig gikk mangeårig og aktivt medlem (bl.a. 2 år som leder i 

vår forening) Hans Grisledal bort den 25.12.2016. I Hans’ begravelse fra Valle kirke på 

Vigeland den 4. januar 2017 deltok mange av våre medlemmer. 

Pr 1.1.2017 hadde Agder avdeling av Postens Pensjonistforbund i alt 270 

registrerte/betalende medlemmer. 

• Bestilling av kranser: I tillegg til å bestille krans (”Fra Posten og kollegaer”) til Hans 

Grisledals båre, har Gunnvald Kristiansen også besørget bestilling av krans til Oddvar 

Lundals båre. Oddvar var ikke medlem hos oss.   

Referert til/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Medlemskort/kontingentinnbetalingsblanketter for 2017: 

Mottatt forhåndsvarsel om utsending av kontingentinnbetalingsblanketter for 2017 fra PPF 

sentralt pr e-post hhv 3. og 19. januar, mens selve innbetalingsblankettene ble mottatt pr post i 

uke 4. Sistnevnte e-post var vedlagt en ajourført medlemsliste (for kontroll opp mot 

innbetalings-/medlemskortene) + at den inneholdt en anbefaling om at avdelingene ved 

utsending til medlemmene legger ved et eget skriv som informerer om økt kontingent, at 



kontingentrabatten for ektefelle/samboer opphørte fra 1.1.2017 samt at ektefelle/samboer nå 

får eget medlemskort. 

Vedtak: Kontingentinnbetalingskort/medlemskort kontrolleres opp mot tilsendt medlemsliste 

og sendes medlemmene som vedlegg til Sydvesten nr 1/2017 (se Sak 4). I samme nummer av 

medlemsbladet orienteres det om følgende forhold: Økt kontingent, opphør av 

kontingentrabatten for ektefelle/samboer fra 1.1.2017 og at ektefelle/samboer nå får eget 

medlemskort. 

 

Mottatte skriv:   

• Håndbok for styret og kasserer + Kontoplan/resultatregnskap for føring av regnskap: Mottatt 

som vedlegg til e-post fra PPF pr 11. januar 2017. Mailen videresendt samme dag fra Arild til 

Unni Lisbeth, Solveig og Nils Olav. T.e. 

• E-post fra PPF pr 18. januar vedr ”Dødsfall - ordrebekreftelser” hvor PPF sentralt ønsker 

tilsendt følgende opplysninger ifb.bestilling av kranser: Navn, begravelsessted, fødselsdato, 

begravelsesdato og pris. Mailen videresendt fra Arild til Gunnvald, Unni Lisbeth og Nils Olav 

til orientering og oppfølging. T.e. 

• Mail fra PPF v/Jan Dybvik til Arild pr 8. januar vedr ”Epost adresser til avdelingene”. Mailen 

videresendt øvrige styremedlemmer + redaktør pr 9.1. T.e. 

• Mail fra PPF v/Jan Dybvik til Arild pr 8. desember 2016 vedr ”Pensjonistforbundet og SAKO 

organisasjonenes krav til statsbudsjett for 2018”. Videresendt av Arild til øvrige 

styremedlemmer pr 9.12.16. T.e. 

• Mail fra Jan Dybvik til Arild (som avdelingsleder) om at ”Lederkonferansen 2017” vil bli 

avviklet på Scandic Ambassadeur Hotell i Drammen i tiden 7.-8. juni 2017.” T.e. 

• Mottatt beskjed (via vår egen hjemmeside) fra medlem nr 18495 Kjell Bjørn Olsen (Fevik) om 

at det er brukt feil gateadresse (nummer) ved utsending av Sydvesten og Pensjonisten til han. 

Unni har sørget for å rette medlemslista vår, og har overfor Kjell Bjørn Olsen bekreftet at 

feilen er rettet. T.e. 

• Pr e-post den 5. desember mottatt faktura fra Thon Hotel Sørlandet for vårt 

Julelunsjarrangement der lørdag 3. desember - stor kr 30.690,- (kr 495,- x 62 gjester). 

Fakturaen er betalt av Unni Lisbeth innen betalingsfristen. T.e. 

• I tillegg mottatt takkekort fra hhv Bjørg Grisledal (for deltakelse og blomster ved Hans’ 

begravelse) og Aud Aursland (for juleblomster) + julehilsen fra hhv Dag Aasbø Travel, 

Arbeidsutvalget i PPF og Postpensjonistene i Romsdal. Ellers mottatt reisebrosjyrer for 2017 

(hhv ”vinter-vår” og ”vår og sommer”) fra Risdal Touring og Dag Aasbø Travel. 

Medlemsblader som mottas fra andre PPF-avdelinger overlates til Sydvesten-redaktør Holger 

fortløpende. 

 

 

Sendte skriv:  

• Sydvesten nr 6/2016 ble sendt medlemmene pr post den 9. desember 2016.  

• Pr 1. desember 2016 sendte Unni Lisbeth (som kasserer) kontingentoppgjør til PPF for 11 nye 

medlemmer som var registrert hos oss etter 30. april 2016; totalt kr 1435,-. 

• E-post sendt fra Unni Lisbeth til Arild og Nils Olav pr 7. desember om at hun samme dag 

hadde bestilt juleblomster på Interflora.no - for levering til våre medlemmer på over 90 år - pr 

16. desember. Ordren beløp seg til kr 3.940,-. 

• Pr post den 9. januar ble det fra Nils Olav (på vegne av Postpensjonistene i Agder) sendt 

søknad om tilskudd for 2017 til/fra Postkom, Agder og Rogaland krets. 

 

Korrespondanse i tilknytning til Sak 3 og 4 på dagsorden vil det være referert til under de 

respektive sakspunktene. 

 

Oppfølgingssak: Tilslutning til Norsk Tippings ordning ”Grasrotandelen”? 



Etter at det var referert til vedtak under sak 6 i forrige styremøte (29.11.16) og Unni Lisbeth 

hadde orientert om sin kontakt med Brønnøysundregistrene i sakens anledning, ble det fattet 

slikt 

Vedtak: Postpensjonistene i Agder slutter seg til ordningen ”Grasrotandelen” i regi av 

Norsk Tipping og Unni Lisbeth sørger for nødvendig registrering i Frivillighetsregisteret hos 

Brønnøysundregistrene i den sammenheng. 

 

Ad 3) 

Det ble innledningsvis vist til vedtak i forrige styremøte (29.11.16) om valg av både korttur og langtur 

i 2017 + til bekjentgjøring av begge turene i Sydvesten nr 6/2016. Videre redegjorde Nils Olav for sin 

korrespondanse med Dag Aasbø Travel i etterkant av nevnte styremøte; nemlig: 

• E-post til Dag Henning Aasbø pr 29.november om at Dag Aasbø Travel var valgt som vår 

turleverandør også i 2017 - og til følgende reisemål for hhv kort- og langtur: 

Tur til Østfold (med Fredrikstad som overnattingssted) i tidsrommet 31.mai-2.juni 

Tur til Den franske Riviera 19.-26.september (med Cannes som oppholdssted). 

•  E-post fra Aasbø pr 6.desember vedlagt navneliste for Frankrike-turen med opplysning om at 

lista måtte være tilbakesendt Aasbø i utfylt stand seinest 4 mnd før avreise. 

• Pr 7.desember mottatt e-post fra Aasbø om at det opprinnelige hotellet som var planlagt i 

Fredrikstad dessverre ikke var tilgjengelig – og at overnattingene i tilfelle måtte flyttes til 

Quality Hotel Sarpsborg. Gitt muntlig beskjed til Aasbø om at dette var i orden, og pr 8.12. 

mottatt ny e-post derfra vedlagt navneliste for turen med innsendingsfrist 15.mars. Dessverre 

kom denne endringen (nytt overnattingssted) for seint til å bli med i Sydvesten nr 6/2016. 

Seinere - pr e-post fra Nils Olav til Aasbø pr 12.desember - bekreftet at det reviderte tilbudet 

for kortturen (med Sarpsborg som overnattingssted) var i orden for oss. 

På grunnlag av dette ble følgende bestemt: 

Vedtak: 1. Tur til Østfold, basert på bruk av buss/ferje som framkomstmiddel og 2 overnattinger på 

Quality Hotel Sarpsborg, i tidsrommet 31.mai-2.juni 2017, kunngjøres for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2017 med påmeldingsfrist 10.mars 2017. Påmelding skjer ved bruk av 

påmeldingsslipp (se vedtak under Sak 5).  

2. Kunngjøring av langturen til Den Franske Riviera i tiden 19.-26.september 2017 kunngjøres i et 

seinere nummer av Sydvesten med påmeldingsfrist satt til 10.mai 2017.  

3. Det ytes ingen medlemssponsing i forbindelse med årets to turer.  

 

 

Ad 4) 

Etter å ha gjennomgått foreliggende årsmøtedokumenter (revisorgodkjent regnskap for 2016, 

kassererens foreløpige forslag til budsjett for 2017, sekretærens brev til valgkomiteens medlemmer pr 

10.1.2017 m.m.) ble følgende stadfestet/bestemt i forhold til avviklingen av Årsmøtet 2017: 

• Årsmøtet 2017 for Postpensjonistene i Agder avvikles i kantina på den tidligere 

postterminalen i Skibåsen 39, Kristiansand mandag 13. mars 2016 kl 1200. 

• Det legges opp til en enkel servering under møtet. Holger kontakter kantinebestyrer om 

bevertningen så snart endelig antall deltakere på møtet er klarlagt. 

• Innkalling med forslag til dagsorden for møtet kunngjøres for medlemmene gjennom 

Sydvesten nr 1/2017 - for utsending seinest fredag 17. februar - med slik dagsorden: 

1. Åpning og konstituering. 

2. Årsberetning for 2016. 

3. Regnskap for 2016. 

4. Styrets arbeidsplan for 2017. 

5. Innkomne forslag. 

6. Budsjett for 2017. 

7. Valg. 

• Ved fristens utløp for innsending av forslag til Årsmøtet 2017 (3.februar) - kunngjort i 

Sydvesten nr 6/2016 - var det ikke mottatt noen forslag til behandling under punkt 5 på 

årsmøtets dagsorden. 



• Følgende årsmøtedokumenter tas inn i Sydvesten nr 1/2017: Styrets årsberetning for 2016, 

revisorgodkjent regnskap for 2016 og styrets forslag til budsjett for 2017. 

• Påmelding til årsmøtet skjer ved bruk av egen påmeldingsslipp (som vedlegg til Sydvesten nr 

1/2017), pr e-post til sekretæren eller pr tlf til ett av styremedlemmene. Påmeldingsfrist: 

Torsdag 9.mars. Kunngjøring om dette tas inn i Sydvesten nr 1/17. 

• I stedet for å gjennomgå sitt utkast til årsberetning 2016 på styremøtet, pålegges Nils Olav så 

snart som mulig å oversende utkastet pr e-post til hvert enkelt styremedlem. Av hensyn til 

publisering i Sydvesten nr 1/2017, må fristen for å melde inn eventuelle 

korrigeringer/endringsforslag til sekretæren settes til torsdag 9.februar. 

• Unni Lisbeth gjennomgikk foreningens reviderte regnskap for 2016 samt sitt forslag til 

budsjett for 2017. Kassererens endelige forslag til Budsjett for 2017 sendes øvrige 

styremedlemmer for kommentarer/tilbakemelding seinest innen 9. februar. 

• I styrets Arbeidsplan for 2017 (punkt 4 på dagsorden) legges følgende til grunn: 

- å arrangere minst ett medlemsmøte i vårt dekningsområde i løpet av året; vekselvis i østre, 

midtre eller vestre del av Agder 

- å fortsette tradisjonen med faste ukentlige/månedlige sammenkomster i Arendal, Farsund, 

Kristiansand og Mandal  

- å holde på tradisjonen med å arrangere en fast årlig sammenkomst for alle medlemmene i 

månedsskiftet november-desember - Julelunsjen/-møtet 

- å videreføre kommunikasjonen med medlemmene gjennom fortsatt å sende ut 

medlemsbladet ”Sydvesten” minimum 6 ganger i året + ved aktiv bruk av hjemmesida vår 

- å utvide ordningen med årlige forsommer-/reketreff for medlemmene på Postkoms 

feriehjem i Arendal (Klaua) og Kristiansand (Flekken) ved i tillegg å etablere et tilsvarende 

opplegg i vestre del av Vest-Agder 

- å forsøke å få til lokale turopplegg (”sosial hverdagstrim”) i postpensjonistregi rundt om på 

Agder  

- å arrangere turer for medlemmene - i 2017 hhv én tur med buss/ferje til Østfold 31. mai - 

2.juni og én langtur med fly/buss til ”Den Franske Riviera” 19.-26.september; begge turer 

med Dag Aasbø Travel AS som turoperatør.   

• Valgkomiteens innstilling til punktet Valg på dagsorden foreligger ikke pr dags dato, men 

forutsettes lagt fram for Årsmøtet av ett av komiteens medlemmer. Ut fra hva som ble gjort 

kjent i dagens møte om at Solveig Andersen og Åsne Føreland Buverud ikke tar gjenvalg + 

at Gunnvald Kristiansen i utgangspunktet også ønsker avløsning (men ikke stiller seg helt 

uvillig til å fortsette), må valgkomiteens medlemmer gjøres kjent med disse forutsetningene.  

• Årsmøtet 2017 foreslås konstituert med Arild Finnsen som møteleder og Nils Olav Odden 

som referent.     

 

Ad 5) 

Med henvisning til hva som ble bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble det gjort 

slikt 

Vedtak: Neste utgivelse av Sydvesten (nr 1/2017) forutsettes sendt medlemmene seinest i første 

halvdel av februar 2017. Utover de faste spaltene må dette nummeret av bladet m/vedlegg inneholde 

følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• Innkalling med dagsorden for Årsmøtet 13.mars 2017. 

• Årsberetning 2016. 

• Regnskap 2016. 

• Budsjettforslag 2017. 

• Kunngjøring av medlemsturen 31.5.-2.6.2017. 

• Vedlegg: Påmeldingsslipp til Årsmøtet 2017 + Presentasjonsark/påmeldingsslipp for 

medlemsturen til Østfold 31. mai-2. juni 2017 + Innbetalingsblankett medlemskontingent /-

kort for 2017. 

 

Ad 6) 



Spørsmålet om behovet for å avholde ytterligere et styremøte før årsmøtet ble diskutert, men uten at 

det ble tatt noen avgjørelse om dette.  

 

 

Møtet slutt kl 1345.  

 

 

 

Nils Olav Odden  

Sekretær/referent 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 2/2017 - fra styremøte mandag 6. mars 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden og Åsne Føreland 

Buverud (vara). Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten.  

Forfall: Solveig Andersen, Gunnvald Kristiansen og Kjell Olsen. 

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + møteprotokoll nr 1/2017 fra styremøtet 6. februar. 

2. Aktuelle skriv/saker; herunder oppfølgingssak ”Grasrotandelen” og statusrapporter hva 

gjelder innbetaling av medlemskontingent, påmelding til Østfold-turen m.m.  

3. Årsmøtet 2017. Status mht påmeldinger, rapport/innstilling fra valgkomiteen, 

gjennomgå/fastsette styrets forslag til arbeidsplan og budsjett for 2017 m.m.  

4. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte var utsendt på forhånd, mens utkast til referat (møteprotokoll nr 

1/2017) fra styremøtet 6. februar, utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, ble framlagt på møtet.  

Vedtak: Saklista til dagens møte godkjent uten endringer, mens utkastet til styremøteprotokoll nr 

1/2017, som ble framlagt og gjennomgått på dagens møte, også ble godkjent uten realitetsendringer.  

  

Ad 2) 

• Medlemsbevegelsen: Siden forrige styremøte er følgende registrert som medlemmer hos oss: 

Mari Ann Berntsen (Kristiansand), Vigdis Byklum (Kristiansand), John Torfinn Hårtveit 

(Konsmo), Helge Edmund Sjustøl (Søgne) og Torgeir Uleberg (Hornnes), mens ekteparet Kjell 

og Magnhild Kvamme (Søgne) har meldt seg ut.  

• Bestilling av kranser: Gunnvald Kristiansen har besørget bestilling av krans til Tone K. 

Myklebusts båre. Tone (fra Nodeland) var medlem hos oss fram til mars 2016. 

Referert til/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Status mht kontingentinnbetaling for 2017: 

Unni Lisbeth rapporterte om at det pr 3.3. var innbetalt medlemskontingent for 2017 fra 244 av 

våre medlemmer. T.e. 

Mottatte skriv:   

• Via vår hjemmeside mottatt melding fra Leif og Randi Kanestrøm om at de hadde fått ny mail-

adresse - r-marit@online.no Meldingen videresendt fra Arild til Unni Lisbeth, Nils Olav og 

Holger. T.e. 

• Intern e-post fra Nils Olav til Arild, Unni Lisbeth og Holger vedr adresseendring for to av våre 

medlemmer; Aina Øien (Kristiansand) og Odd Werner Sørensen (Farsund). Til orientering og 

for notering i medlemslista/på adresseetiketter. 

• I tillegg mottatt reisebrosjyren ”Reiseinspirasjon for grupper” nr 1-2017. Oppbevares hos 

sekretær. 

• Unni Lisbeth opplyste om at hun - etter å ha tatt kontakt med Dag Aasbø Travel - hadde mottatt 

et nytt ark derfra med presentasjon av turen til Den Franske Riviera 19.-26.september 

2017;hvor antall inkluderte middager var rettet fra 2 til 6. T.e. 

• Under dette punktet tok Nils Olav opp en sak på bakgrunn av kona Aase (og enkelte andre av 

foreningens ektefellemedlemmer) hadde mottatt et brev fra Pensjonistforbundet med tilbud om 

medlemskap der mot innbetaling av en medlemskontingent på kr 275,-. Dette til tross for at 

disse gjennom sitt medlemskap i Postens Pensjonistforbund allerede (kollektivt) er innmeldt i 

og betaler kontingent til Pensjonistforbundet. 

Vedtak: Unni Lisbeth gis i oppdrag å ta kontakt med PPF v/kasserer Inger-Marie Stokker 

for å få oppklart feilen.     



• Status mht påmeldinger til Østfold-turen 31. mai-2. juni: 

Pr 6.3. er det påmeldt 31 deltakere på denne turen. T.e. 

 Sendte skriv:  

• Sydvesten nr 1/2017 med vedlegg ble sendt medlemmene pr post 13. februar 2017.  

Oppfølgingssak: ”Grasrotandelen” - Registrering i Frivillighetsregisteret: 

Med henvisning til vedtak under sak 2 i forrige styremøte (6.2.17), ble dette bestemt: 

Vedtak: Unni Lisbeth sender inn skjema for registrering i Frivillighetsregisteret til 

Brønnøysundregistrene så snart nødvendig vedlegg i form av foreningens regnskap for 2016 

er formelt godkjent på Årsmøtet vårt den 13. mars 2017. 

 

Ad 3) 

Det ble innledningsvis henvist til/orientert om følgende forhold knyttet til avviklingen av Årsmøtet 

2017: 

1. Vedtak fattet i forrige styremøte - den 6. februar 2017.  

2. At det pr 6.3. var påmeldt 22 deltakere til årsmøtet. 

3. Kassererens presentasjon av regnskapet for 2016 overført til ny kontoplan. 

4. Kassererens forslag til Budsjett 2017 satt opp etter/basert på den nye kontoplanen. 

5. Sekretærens forslag til oppsett av styrets ”Arbeidsplan for 2017”. 

6. Orientering fra sekretæren om at han fra valgkomiteen var gjort kjent at de har det nødvendige 

antall kandidater til å bekle de tillitsvervene som skal dekkes opp, men at ingen foreløpig - til 

tross for flere forespørsler - har sagt seg villig til å være nestleder. 

På grunnlag av forannevnte ble det gjort følgende supplerende Vedtak i denne saken:        

• Seinest på formiddagen fredag 10. mars gir Nils Olav beskjed til Holger om antall påmeldte 

til årsmøtet slik at han kan få videreformidlet dette til kantinebestyrer. 

• Unni Lisbeths forslag til budsjettoppsett i henhold til ny kontoplan presenteres på årsmøtet 

som Styrets forslag til budsjett for 2017.  

• Nils Olavs forslag til oppsett av Arbeidsplan 2017 presenteres på Årsmøtet som ”Styrets 

arbeidsplan for 2017”; jfr. dagsordenens pkt 4.  

• Valgkomiteens innstilling til punktet Valg på dagsorden forutsettes lagt fram for Årsmøtet av 

ett av komiteens medlemmer.  

• De to som nå går ut av styret - Solveig Andersen og Åsne Føreland Buverud - har 10 og 8 års 

fartstid i styret; hhv som styremedlem (hvorav 8 år som nestleder) og vara.  

• Etter at årsmøtet formelt er avsluttet, og forutsatt at de tekniske forutsetningene er til stede, 

legges det ellers opp til at Holger gir en demo/presentasjon av foreningens hjemmeside + av 

aktuelle tilbud/aktiviteter.  

 

Ad 4) 

• Neste styremøte datofestes til mandag 3. april 2017. (Datoen seinere endret til 30.3.)  

 

 

 

Møtet slutt kl 1330.      Nils Olav Odden - sekretær/referent 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 3/2017 - fra styremøte torsdag 30. mars 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald 

Kristiansen, Kjell Olsen (vara), Kari Ann Falkenberg (vara) og Åshild Rødsås (vara). Holger 

Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet Sydvesten.   

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + formell godkjenning av møteprotokoll nr 2/2017 - fra 

styremøtet 6. mars. 

2. Konstituering av det nyvalgte styret; herunder valg/oppnevning av nestleder.  

3. Årsmøtet 2017. Evaluering, endringsmelding til Brønnøysundregistrene, godkjenning 

av referentens utkast til årsmøteprotokoll m.m. 

4. Gjennomgang/oppfølging/statusrapportering i forhold til foreningens vedtatte 

arbeidsplan og budsjett for 2017; herunder status for kontingentinnbetaling etc. 

5. Aktuelle saker, mottatte og sendte skriv. 

6. Sydvesten nr 2/2017. Innhold, vedlegg, utsending m.m. 

7. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte var utsendt på forhånd, mens møteprotokoll nr 2/2017 (fra siste 

styremøte før Årsmøtet - den 6.mars), utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden og sendt daværende 

styremedlemmer pr e-post den 9.mars, ble lagt fram på møtet for endelig/formell godkjenning i dette 

møtet.  

Vedtak: Saklista til dagens møte godkjent uten endringer, mens utkastet til styremøteprotokoll nr 

2/2017, ble formelt godkjent av tilstedeværende medlemmer av det ”gamle” styret (4+1 vara).  

  

Ad 2) 

På Årsmøtet 2017 ble det som kjent ikke valgt ny nestleder under behandlingen av sak 7 Valg. 

Årsmøtets vedtak gikk i stedet ut på: Nestleder velges av og blant styremedlemmer/vara ved 

konstituering av det nye styret. 

Da Kjell Olsen - etter gjentatte forespørsler - nå sa seg villig til å gå inn som nestleder for 1 - ett - år, 

ble det gjort slikt 

Vedtak/Suppleringsvalg: Kjell Olsen oppnevnes som foreningens nestleder for 1 år, d.v.s. fram til 

Årsmøtet 2018. 

 

Ad 3) 

Etter en rask evaluering av årsmøteavviklingen 2017, og på grunnlag av denne en kort diskusjon 

omkring foreningens årsmøteavvikling generelt, ble følgende dokumenter lagt fram for 

gjennomgang/godkjenning/underskrift: 

• Utkast til møteprotokoll fra Årsmøtet 2017 utarbeidet av årsmøtereferent Nils Olav 

Odden og 

• Endringsmelding til Brønnøysundregistrene (endret styresammensetning) satt opp av 

kasserer Unni Lisbeth Johansen. 

 

På grunnlag av forannevnte ble følgende bestemt: 

 

Vedtak: 

1. Foreningens årsmøte i 2018 søkes gjennomført som en kombinasjonsløsning. Det innebærer 

at når årsmøtet formelt er avsluttet vil det i fortsettelsen av dette bli avviklet et ordinært 

medlemsmøte med orientering om aktuelle saker og eventuelle andre innslag. 



2. Utkastet til Årsmøteprotokoll 2017 godkjennes og underskrives av alle styremedlemmer (inkl 

vara) som var til stede på årsmøtet. Nils Olav sørger for at årsmøteprotokollen og tilhørende 

dokumenter blir sendt PPF innen 31. mars. 

3. Framlagt endringsmelding til Brønnøysundregistrene underskrives av alle styremedlemmene 

(inkl vara). Unni Lisbeth besørger innsending av endringsmeldingen til Enhetsregisteret der. 

 

Ad 4) 

Etter at Unni Lisbeth innledningsvis hadde avlagt statusrapport mht medlemsmasse og 

kontingentinnbetaling hos/til oss pr 30.3., ble det foretatt en grundig gjennomgang av vedtatt 

arbeidsplan og budsjett for 2017. Som et resultat av denne gjennomgangen, ble følgende besluttet i 

tilknytning til gjennomføring av vedtatt arbeidsplan for 2017:  

Vedtak: 

• Medlemsmøtet 2017 legges til Flekkefjord på ettersommeren/høsten; fortrinnsvis til byens 

kultursenter ”Spira”. Aktuell person å kontakte: Målfrid Nesheim. 

• Faste ukentlige/månedlige sammenkomster annonseres fast i Sydvesten + på hjemmesida 

vår. 

• Årets forsommer-/reketreff datofestes til hhv onsdag 7. juni (på Klaua) og onsdag 21. juni 

(på Flekken). I tillegg etableres det et tilsvarende opplegg på Lista. Gunnvald melder tilbake 

så snart tid og sted er bestemt. Skalldyrtreffene er gratis for medlemmene. 

• Tradisjonen med å arrangere en sammenkomst for medlemmene i månedsskiftet 

november/desember opprettholdes. Tid, sted og sponsing avgjøres seinere. 

• Følgende tilbud om lokale turopplegg (sosial hverdagstrim) etableres for medlemmene i 1. 

halvår 2017: 

1. Rusletur på Hove, Tromøya hver tirsdag kl 1100. Kontakt: Solveig Andersen. 

2. Rusletur i Åsbieskogen, Stoa torsdag 27.april kl 1030. Kontakt: Kjell Olsen. 

3. Rusletur langs Kaldvellelva, Lillesand torsdag 11.mai kl 11. Kontakt: Kjell O.              

4. Rusletur i Baneheia/Kr.sand hver mandag kl 1000. Kontakt: Svenn Erik Larsen. 

Forannevnte turer + ”Pensjonistsvømming i Aquarama/Kristiansand hver tirsdag og fredag 

kl 10-12 gjøres kjent for medlemmene gjennom Sydvesten nr 2/2017. 

• Årets turprogram gjennomføres som planlagt; d.v.s. en korttur til Østfold 31.mai-2.juni og 

en langtur med fly/buss til ”Den Franske Riviera” 19.-26.september. Sistnevnte tur 

kunngjøres for medlemmene gjennom Sydvesten nr 2/2017 med påmeldingsfrist 10. mai. 

Det gis ingen medlemssponsing til årets to turer. 

 

Ad 5)  

Referert til/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte og sendte skriv m.m.:  

• Medlemsbevegelsen: Siden forrige styremøte er følgende innmeldt som nye medlemmer hos 

oss i februar/mars: Kjell Magne Berbu (Kristiansand), Marit Liv Haugland (Kristiansand), 

Berit Maria Pettersen (Lyngdal) og Helge Edmund Sjustøl (Søgne). Av helsemessige 

grunner/etter eget ønske vil Normann og Lilly Løvås (Kristiansand) få slettet sitt 

medlemskap hos oss pr. 1. mai 2017. (Normann fyller 95 år pr 13. april og vil ble hedret med 

blomster fra foreningen i den forbindelse). 

• Status mht kontingentinnbetaling for 2017: 

Pr. 16. mars var det 17 ”gamle” og 8 ”nyregistrerte”medlemmer som ikke hadde betalt 

medlemskontingenten for 2017. Andre gangs varsel - med betalingsfrist 29. mars - er sendt ut 

av Unni Lisbeth.   

Mottatte/sendte skriv m.m.:   

• Revidert og årsmøtegodkjent regnskap for Postpensjonistene i Agder (overført til ny kontoplan) 

sendt PPF av Unni Lisbeth pr 14. mars 2017. 

• E-postkorrespondanse/muntlig kontakt mellom Nils Olav og kretsleder Jarle Eide i Postkom, 

Agder og Rogaland krets i forbindelse med at han ba om å få vårt kontonummer til bruk ved 

overføring av årets tilskudd fra kretsen til vår forening.  



• Diverse e-poster mellom Nils Olav/Unni Lisbeth og Dag Aasbø Travel i forbindelse med at han 

pr 15. mars sendte navneliste til Aasbø over 35 påmeldte deltakere på turen til Østfold 31. mai-

2. juni. 

• Orienteringsskriv sendt av Nils Olav pr 21. mars til påmeldte deltakere på forannevnte tur, 

bl.a. med opplysning om at betaling for turen (kr 2.890,- pr person i dobbeltrom) har forfall pr 

10. april 2017. 

• Diverse interne e-poster styremedlemmer imellom vedr rekesamlingen på Klaua som endte opp 

med at treffet der ble datofestet til onsdag 7. juni. 

• Muntlig tatt opp som sak at det synes å være fornyet behov for avklaring mht til Aud Ingunn 

Johnsens medlemskap i pensjonistenes rekker; fortsatt som individuelt tilsluttet medlem i 

Pensjonistforbundet eller via medlemskap hos oss? Unni Lisbeth tar kontakt med Aud Ingunn 

for å avklare hvorvidt hun ønsker å være medlem hos oss.  

 

Oppfølgingssaker: 

• ”Grasrotandelen” - Registrering i Frivillighetsregisteret: 

Unni Lisbeth orienterte om at det ennå ikke var mottatt svar på vår henvendelse til 

Brønnøysundregistrene for å bli registrert i Frivillighetsregisteret som deltaker i Norsk 

Tippings ”Grasrotandel” til tross for at søknadsskjema om dette ble sendt av Unni Lisbeth pr 

14.3. Unni Lisbeth følger opp saken. 

• ”Vervekampanje og kollektive medlemmer”; se Sak 2 i styremøteprotokoll nr 2/2017: 

Saken avklart gjennom kontakt med/diverse e-poster fra PPF til avdelingene.   

Vår oppfølging overfor egne medlemmer skjer via kunngjøring i Sydvesten nr 2/2017 om at 

de som medlem av Postpensjonistene i Agder automatisk også er medlem i - og har betalt 

medlemskontingent til - Pensjonistforbundet. 

• WEBMAIL tilganger / E-postadresser til avdelingene: 

Med henvisning til mottatte e-poster fra PPF; hhv pr 13.mars og 8. januar (se også Sak 2 i 

styremøteprotokoll nr 1/2017 fra styremøtet 6.2.17), ble det etter en kort diskusjon omkring 

sakskomplekset gjort slikt 

Vedtak: Holger sjekker ut hvordan vi mest hensiktsmessig kan løse denne saken lokalt hos 

oss.  

 

Ad 6) 

Med henvisning til hva som ble bestemt under behandlingen av øvrige saker på møtet, ble det gjort 

slikt 

Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 2/2017) forutsettes sendt medlemmene seinest innen 

utgangen av uke 14. Utover de faste spaltene må dette nummeret av bladet m/vedlegg inneholde 

følgende kunngjøringer/opplysninger: 

• En utførlig omtale av Årsmøtet 2017. 

• En kunngjøring om at du via betalt medlemskontingent til Postpensjonistene i Agder også er 

kollektivt innmeldt i - og har betalt medlemskontingent til - Pensjonistforbundet. 

• En presentasjon av sted og tid for vårens rekefester. 

• En presentasjon av hvilke ”sosial hverdagstrim”-tilbud vi har å by på våren 2017. 

• En presentasjon av medlemsturen til Den Franske Riviera 19.-26. september. 

• Vedlegg: Påmeldingsslipp for turen til Den Franske Riviera. 

 

Ad 7) 

• Neste styremøte datofestet til mandag 8. mai 2017. (Datoen seinere endret til 15.5.)  

 

 

Møtet slutt kl 1345.       

 

 

Nils Olav Odden - sekretær/referent 



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 4/2017 - fra styremøte mandag 15. mai 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Kjell Olsen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald 

Kristiansen, Kari Ann Falkenberg (vara) og Åshild Rødsås (vara). Holger Zachariassen deltok 

som redaktør for medlemsbladet Sydvesten.   

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + utkast til møteprotokoll nr 3/2017 - fra styremøtet 30. mars. 

2. Sendte og mottatte skriv + oppfølgingssaker (bl.a. WEBMAIL-saken og ”Grasrotandelen”) 

+ andre aktuelle saker.  

3. Statusrapportering/oppfølging i forhold til Arbeidsplanen 2017; spesielt mht turprogrammet 

og oppstart av/oppslutning om våre ”hverdagstrim-aktiviteter”. 

4. Skalldyrtreffene 2017 – Kunngjøring, organisering m.m. 

5. Sydvesten nr 3-2017. Innhold, tidspunkt for utsending. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte var utsendt på forhånd, mens møteprotokoll nr 3/2017 (fra 

styremøtet 30. mars), utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, ble lagt fram for styrets medlemmer 

først på dagens møte.  

Vedtak: Saklista til dagens møte godkjent uten endringer, mens utkastet til styremøteprotokoll nr 

3/2017, ble godkjent med forbehold om endringer som følge av innsigelser til protokollutkastet i 

etterkant av dagens styremøte.  

  

Ad 2) 

Referert til/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Medlemsbevegelsen/kontingentinnbetaling/-oppgjør: 

Unni Lisbeth refererte sin e-post til kasserer Inger-Marie Stokker i PPF mht at det i perioden 

januar-april 2017 var innmeldt i alt 13 nye medlemmer i vår avdeling; hvorav 4 var vervet 

av avdelingen. I tillegg opplyste Unni Lisbeth om at medlemskapet nå var slettet (pga ikke 

betalt kontingent) for 4 som i en kort periode var registrert som medlemmer hos oss. Sletting 

av medlemskapet til 3 ”gamle” medlemmer som pr 15.5. ikke har betalt sin 

medlemskontingent for 2017 utstår til august iht. Håndbok for kasserer/førere av 

medlemsregister i PPF.   

Kontingentoppgjøret mellom Postpensjonistene i Agder (avd. 46 av PPF) og Postens 

Pensjonistforbund pr 28.4.2017 baserer seg på 276 medlemmer à kr 170,- (som er PPFs 

andel av innbetalt kontingent pr medlem). Kr 46.920,- er overført PPF pr nevnte dato. 

Økonomisk støtte til avdelingen: 

Pr e-post 8. mai mottatt melding fra PPF v/Stokker om at foreningen neste dag ville få 

overført kr 29.700,- (kr 110,- pr betalende medlem basert på medlemstallet pr 31.12.2016 

som var 270) i økonomisk støtte. 

•   Returpost: 

Nils Olav rapporterte om at foreningen siden forrige styremøte hadde mottatt i alt 6 

postsendinger (2 brev og 4 eksemplarer av Sydvesten nr 2/2017) i retur som følge av at 

sendingen var påført feil postadresse/-nummer.  

Feilretting er allerede foretatt i både medlemsregister og på adresseetiketter. 

• Bestilling av krans: 

Gunnvald har besørget bestilling av krans til Ludvig Ringsbyes båre. Ludvig var mangeårig 

poststyrer på Hidra, men aldri medlem i vår forening. 

• Mottatte og sendte skriv m.m.: 



1. På grunnlag av melding til Brønnøysundregistrene om endret styresammensetning m.m. 

- innsendt av Unni Lisbeth pr 4.4. – er det mottatt bekreftelse derfra (datert 26.4). om at 

endringene er registrert i Enhetsregisteret. Registerutskriften levert sekretær for 

oppbevaring. 

2. Diverse skriftveksling mellom Unni Lisbeth og Inger-Marie Stokker vedr. mulig dobbelt 

medlemskap (og ditto kontingentinnbetaling) hos Postpensjonistene i Agder og 

Pensjonistforbundets lokallag i Holt for Astrid Ramsdal, Tvedestrand. Saken avklart 

ved at Astrid synes å ville opprettholde sitt medlemskap både hos oss og i Holt 

Pensjonistforening. Tas t.e. 

3. Mottatt kontaktinformasjon fra reisebyrået ”mittKINA”, som har arrangert 

gruppereiser til Kina og Asia for øvrig i 20 år, i form av en e-post til Arild fra Tom 

Christer Larsen pr 31. mars. Vedtak: E-posten overlates til Kjell Olsen for vurdering i 

forbindelse med hans innhenting av turtilbud fra andre turoperatører som en del av 

planleggingen av neste års reiseprogram. 

4. Pr 11.5. mottatt mail fra turoperatøren TravelMaker v/Pål Christian Møller om 

tilrettelegging av ”Turer for Postpensjonister i Agder”. Se Vedtak under punkt 3.  

5. Mottatt forslag fra Kjell Olsen om å sende ut ”vervebrev” til 9 navngitte pensjonerte 

postkolleger fra Aust-Agder. Vedtak: På grunnlag av foreliggende mal til utforming 

av et vervebrev - som Holger sender Kjell - utarbeider Kjell et utkast til verve-

/velkomstbrev beregnet på utsending til de 9 aktuelle postpensjonistene. Utkastet 

forelegges Arild før utsending. 

• Oppfølgingssaker: 

Grasrotandelen: I brev fra Brønnøysundregistrene pr 5.4.2017 mottatt melding om at 

Postpensjonistene i Agder nå er registrert i Frivillighetsregistret som deltaker i Norsk 

Tippings ”Grasrotandel-ordning” via vårt organisasjonsnummer 911 799 448. 

Vedtak: Opplysning om dette tas inn som et hovedpunkt i neste nummer av 

Sydvesten. Se også Sak 5. 

Webmail-tilganger/Ny nettside for PPF: Med henvisning til Sak 5, 

Oppfølgingssaker/kulepunkt 3 i styremøteprotokoll nr 3/2017 samt med utgangspunkt i 

mottatt e-post fra PPF v/sekretær Jan Dybvik pr 17.april 2017, redegjorde Holger for 

sin kontakt med sekretær Dybvik i denne saken. Hans konklusjon omkring dette er at det 

vil være uproblematisk for oss å opprette en ny hjemmeside når vi etter hvert skal 

innordne oss det nye opplegget som er utarbeidet sentralt. Tilgangen finnes allerede via 

nettsiden www.postpensjonistene.no/avdelinger. Vedtak: Bruk av vår egen 

hjemmeside (www.postpensjonisteneiagder.123.hjemmeside.no) 

opprettholdes/forlenges til å gjelde ut 2017 da nåværende betaling for nettsiden 

utløper pr 30.4.2017. 

• Orienteringssak: 

Arild orienterte kort om saklista på Lederkonferansen i Drammen 8.-9.6. 

• Sydvesten nr 2/2017 ble sendt medlemmene pr post den 6. april. 

• Korrespondanse i tilknytning til turprogrammet 2017: 

Vårturen til Østfold: 1. Liste hvor samtlige 35 deltakere på turen er oppført med antatt 

frammøte-/påstigningssted sendt pr e-post fra Nils Olav til Dag Aasbø Travel den 4. 

mai. 2. Pr 10.5. mottatt påstigningsliste med opplysning om tidspunkt for avreise fra 

hvert enkelt busstopp i retur fra Aasbø. 3. Brev med opplysninger om oppmøtesteder, 

avgangstider m.m. sendt turdeltakerne pr post av Nils Olav den 15. mai. 

Høstturen til Den Franske Riviera: Ved påmeldingsfristens utløp (pr 10. mai) var det 

via postboks (påmeldingsslipp)/e-post/telefon til Nils Olav mottatt i alt 36 påmeldinger 

til denne turen. I tillegg var det meldt inn interesse for å være med på turen (hvis det ble 

gitt anledning til det) fra 4 som ikke hadde postal bakgrunn. Se vedtak om dette under 

Sak 3 på dagsorden.       

 

 Ad 3) 

http://www.postpensjonistene.no/avdelinger


På grunnlag av de opplysninger som kom fram under statusgjennomgangen i forhold til gjennomføring 

av foreningens vedtatte Arbeidsplan for 2017, ble det gjort følgende vedtak: 

• Turprogrammet: 

1. Turen til Østfold går som planlagt i tiden 31. mai - 2. juni med 35 deltakere. 

2. På turen til Frankrike i tiden 19. - 26.september har i alt 40 personer (hvorav 4 uten 

medlemskapstilknytning til oss) meldt sin interesse for å være med. Se Sak 2. 

Vedtak: Interesserte uten medlemstilknytning til Postpensjonistene i Agder gis anledning til å 

være med på våre medlemsturer så lenge det ikke skjer til fortrengsel for våre medlemmer og 

under forutsetning av at de betaler full turpris. 

 

• Rusletur-tilbudene (Sosial hverdagstrim): 

Foreløpig har det vært nesten null interesse (kun de ukentlige rusleturene i Baneheia har hatt 

noen få oppmøtte) for å benytte seg av disse tilbudene. I følge Gunnvald er det heller ingen 

lokal interesse for å utvide tilbudet til også å gjelde Lista. 

Vedtak: Avgjørelse i spørsmålet om i hvilken grad vi skal videreføre rusletur-tilbudet vårt stilles 

i bero til etter sommerpausen på 2 måneder (fra St. Hans). Kjell tar kontakt med Dyreparken for 

å sondere mulighetene for å få til et sponset ”Postpensjonist-arrangement” der i løpet av høsten. 

    

  Ad 4) 

I tilknytning til opplegg for og gjennomføring av rekefestene 2017 ble følgende bestemt: 

Vedtak: Alle 3 rekefestene kunngjøres for medlemmene i Sydvesten nr 3-2017 slik: 

• Arendal (Klaua): Onsdag 7. juni kl 1200. Påmelding pr mail/tlf til Kari Ann Falkenberg 

innen 1. juni. 

• Farsund (Brygga til Jorunn og Rolf Kjell Bekkevik i Bekkevika): Tirsdag 20. juni kl 1200. 

Påmelding pr mail/tlf til Gunnvald Kristiansen innen 15. juni. 

• Kristiansand (Flekken/Flekkerøya): Onsdag 21. juni kl 1200. Påmelding pr mail/tlf til Unni 

Lisbeth Johansen innen 17. juni. 

Arild forespør Helge Kirkehei om han kan stille med trekkspill og sanghefter alle 3 steder, + at han 

og Holger (i egenskap av å være hhv leder og redaktør) stiller som deltakere alle stedene. Alle 

rekefestene er gratis for medlemmene. 

 

 Ad 5)  

Bl.a. som følge av hva som ellers er besluttet i dette møtet, ble det gjort slikt  

Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 3/2017) forutsettes sendt medlemmene seinest fredag 19. 

mai. Utover de faste spaltene må dette nummeret av bladet inneholde følgende 

kunngjøringer/opplysninger: 

• En kunngjøring av årets rekefester med opplysning om påmeldingsfrister/-måter og aktuelle 

kontaktpersoner. 

• En presentasjon av ”Grasrotandelen - et tilbud fra Norsk Tipping” + en klargjøring av 

hvordan medlemmene gjennom sitt spill i Norsk Tipping, i kombinasjon med vår deltakelse i 

denne ordningen, kan bidra til å gi foreningen et økonomisk tilskudd. 

 

Ad 6) 

• Neste styremøte ble datofestet til tirsdag 22. august 2017.  

 

 

Møtet slutt kl 1340.       

 

 

 

 

Nils Olav Odden - sekretær/referent 

 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 5/2017 - fra styremøte tirsdag 22. august 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Kari Ann Falkenberg 

(vara) og Åshild Rødsås (vara). Forfall: Kjell Olsen, Gunnvald Kristiansen og Holger 

Zachariassen.   

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + utkast til møteprotokoll nr 4/2017 - fra styremøtet 15. mai. 

2. Sendte og mottatte skriv + aktuelle oppfølgingssaker.  

3. Arbeidsplanen 2017. Status hva gjelder høstturen til Den Franske Riviera + 

utarbeiding av plan for gjennomføring av våre ”hverdagstrimaktiviteter” til høsten. 

4. Fastsette tid og sted for årets kombinerte medlems- og styremøte i Flekkefjord. 

5. Julelunsjarrangementet 2017. Bestemme dato, innhente tilbud m.m. 

6. Utarbeide plan for utsending av Sydvesten høsten 2017. 

7. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til møteprotokoll nr 4/2017 (fra styremøtet 15. mai), 

utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til medlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + styremøteprotokoll nr 4/2017 godkjent uten endringer.  

 

Ad 2) 

Tatt opp/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Medlemsbevegelsen: 

Ifølge oversikt over nye medlemmer (sendt pr e-post fra Unni Lisbeth til øvrige 

styremedlemmer + redaktør pr 20.8.) er det i perioden 1. mai - 16. august innmeldt i alt 9 nye 

medlemmer i vår forening. Disse er: Gaute Berg, Reidar Gausdal, Kjellaug Goris, Toril 

Jensen, Reidunn Kaddeberg, Elna Skjebstad, Liv Taksdal, Berit Undheim og John Stanley 

Ørseng.  3 av disse var vervet av avdelingen. Unni Lisbeth opplyste ellers om at 

medlemskapet til 3 av våre medlemmer (Tor Haaberg, Bjelland - Unni Johnsen, Bjorbekk og 

Siri Sandnes, Farsund) vil bli slettet pr 31. august som følge av manglende 

kontingentinnbetaling, jfr. Håndbok for kasserer/førere av medlemsregister i PPF.  

Pr e-post fra PPF den 17. august for øvrig mottatt melding om at potensielt nytt medlem hos 

oss - Sverre Tønnessen, Kristiansand - sluttet i Posten i juli. Dødsfall/bestilling av krans: 

Siden forrige styremøte har 2 av våre medlemmer gått bort. Det gjelder Olaf Kaare Netland, 

Flekkefjord (døde 22.mai) og Anna Reme Lien, Lindesnes (døde i juli). Gunnvald har i begge 

disse tilfellene ordnet med bestilling av krans. 

Medlemsoversikt/-liste: 

Pr e-post (sendt samtlige styremedlemmer fra Holger den 18. mai) mottatt en 

medlemsoversikt hvor medlemmene står oppført i postnummerrekkefølge. 

Pr e-post fra Unni Lisbeth samme dag (18.5.) mottatt bekreftelse om at hun nå hadde ført inn 

medlemmenes telefonnr/e-postadresse i medlemslista iht. mottatte svarslipper (sendt 

medlemmene som vedlegg til Sydvesten nr 2/2017). 

Ordinær medlemsliste - ajourført pr juni 2017- sendt øvrige styremedlemmer + redaktør pr e-

post fra Unni Lisbeth 12. juni. 

Jubilanter - Oppmerksomhet: 

Mottatt melding fra Unni Lisbeth pr 29. juni om at hun vil ordne med en blomsterhilsen til 

våre to 90-års jubilanter i juli-august. Det gjelder Aslaug Johanssen; Mandal (f. 18.7.1927) 

og Agnes Cederberg, Nodeland (f. 3.8.1927). 

•  Returpost: 

Nils Olav rapporterte om at foreningen siden forrige styremøte hadde mottatt 1 eksemplar av 



Sydvesten (nr 3/2017) i retur som følge av at bladet var påført feil postnummer (adressat: 

Turid L. Hansen, 4635 Kristiansand).  

Feilretting er foretatt i både medlemsregister og på adresseetikett. 

• Mottatte og sendte skriv m.m.: 

6. Pr e-post fra PPF den 29. juni mottatt en oppdatert versjon av Håndbok for styret, hvor 

endringer mht kontingentfordeling/-innbetaling er tatt inn, bl.a. om at nye medlemmer i 

november/desember ikke betaler kontingent. E-posten er samme dag videresendt fra 

Arild til øvrige styremedlemmer + redaktør.   

7. E-post fra Kjell til øvrige styremedlemmer + redaktør pr 15.5. vedr. ”Utleiepris for 

Postkoms hytter og leiligheter i Norge”, hvor han bl.a. på grunnlag av argumentet om 

beskjeden utleieaktivitet som følge av høye utleiepriser foreslår å ta saken opp med 

Postkom for å utvirke at forbundet setter inn markedsføringstiltak i form av rabatterte 

leiepriser for postpensjonister i perioder hvor hyttene er ledige. Arild orienterte om at 

han på grunnlag av Kjells innspill hadde tatt denne saken opp med leder i PPF - 

Magne Furesund - under lederkonferansen i Drammen 8.-9. juni. Furesund var 

positiv til initiativet og lovet å legge forslaget fram for Postkom. Til OBS.    

8. Mottatt tilbud fra Postpensjonistene i Oslo (via Pål Christian Møller) om at det er 

ledige plasser for de av våre medlemmer som måtte være interessert i å delta på deres 

julemarkedstur til Dresden 5.-8.12. Påmeldingsfrist 31.8. Vedtak: Av 

praktiske/tidsmessige grunner kunngjøres ikke turen for våre medlemmer.  

9.  Sydvesten: Nr 3/2017 (med omtale av vår avtale med Norsk Tipping om å være 

Grasrotmottaker + kunngjøring av foreningens rekefester våren 2017) ble sendt 

medlemmene pr post 19.5., mens nr 4 (med bred omtale av og billeddekning fra turen til 

Østfold 31.mai-2.juni og rekefestene på Klaua, i Bekkevika og på Flekken i juni) ble 

sendt ut pr post 29.6.  

10. Mottatt e-post fra Kjell Olsen den 29. juni - ”Lofottur til neste år?????” – hvor han 

viser til sin kontakt med Gudmund Buøen (leder i PPF/Rogaland), og legger fram 

aktuelle dokumenter (turforslag) fra postpensjonistene i Rogaland sin vellykkede tur til 

”Lofoten med Røst” med turoperatør Sverre Haga AS 22.-30.mai 2017. Vedtak: Styret 

overlater til Kjell å vurdere om han i forbindelse med sin innhenting av turtilbud, som 

et ledd i planleggingen av neste års turprogram, også bør rette en forespørsel til 

Sverre Haga AS om å lage et forslag for tur til Lofoten som er tilpasset 

postpensjonistene i Agder. 

• Korrespondanse i tilknytning til turprogrammet 2017: 

Turen til Den Franske Riviera 19.- 26. september: 1. Navneliste, hvor samtlige 40 

påmeldte deltakere (fra Lista i vest til Tvedestrand i øst) er oppført med fullt navn, 

fødselsdato o.a., sendt Dag Aasbø Travel som vedlegg til e-post fra Nils Olav pr 19. 

mai. 2. Pr 23. mai mottatt regning, deltakerbevis og informasjonsskriv (til hhv Unni 

Lisbeth og Nils Olav) tilbake fra Aasbø.  

3. Pr 29. mai sendt ut infoskriv (vedlagt reisebeskrivelse og informasjonsskriv fra 

Aasbø) fra Nils Olav til påmeldte deltakerne på turen til Frankrike.    

• Oppfølgingssaker: 

Grasrotandelen: Vår deltakelse som grasrotmottaker i ordningen ”Grasrotandelen” i 

regi av Norsk Tipping ble kunngjort for medlemmene gjennom utførlig 

omtale/markedsføring i Sydvesten nr 3/2017(utsendt 19.5.). Pr i dag er det ikke mottatt 

noen rapport fra Norsk Tipping om hvor stort økonomisk tilskudd Postpensjonistene i 

Agder er tilført gjennom ordningen.   Vedtak: Saken has fortsatt til OBS. 

Ny nettside for PPF og forbundets avdelinger (jfr. møteprotokoll nr 4/2017, sak 2, 

kulepkt.4/Oppfølgingssaker): Med henvisning til behandling av denne saken i tidligere 

styremøter, ble medlemmene orientert om hvilke endringer som er på gang (utfasing av 

vår egen hjemmeside til fordel for en ny side som etableres av PPF for å gi sideplass til 

alle forbundets avdelinger) gjennom Sydvesten nr 4/2017 (utsendt pr 29.6.). Vedtak: 

Has fortsatt til OBS. 

Utsending av vervebrev (jfr. møteprotokoll nr 4/2017, sak 2. kulep.4/5.): 



Pr e-post fra Kjell den 18. august mottatt følgende tilbakemelding vedr. denne saken: 

”Ingen respons på de 9 vervebrevene jeg sendte ut - så det var skivebom.”  NB - 

Vervebrevene ble sendt ut i midten av juni måned.  

• Orienteringssak: 

Arild orienterte fra Lederkonferansen i Drammen 8.-9.6.; hvor bl.a. følgende saker var 

oppe: Pensjonistforbundets samfunnsrolle (etter innledning av leder Jan Davidsen), 

velferdsteknologi, ny strategiplan for Posten Norge AS og økonomiske utfordringer for 

PPF og veien videre. I sin orientering (som for øvrig også ble framført på årets 

rekefester) kom Arild bl.a. inn på:  

- at pensjonistoppgjørene de senere årene har vært et rent departementsdiktat 

- at kampen for å få forhandlingsretten tilbake nå må intensiveres 

- at PPF’s IKT-prosjekt, som startet i 2015, nå anses sluttført i og med at nytt 

regnskaps- og medlemssystem, webmail og hjemmeside er sluttført/tatt i bruk 

- at personvernet (med krav om samtykke fra nye medlemmer) må ivaretas i det nye 

medlemssystemet 

- at viktigheten av å kombinere kontinuitet i og nyrekruttering til styrene må sikres 

gjennom kompetanseoverføring/-oppbygging + datalagring/-overføring og 

arkivsystemer 

- at Postens Pensjonistforbund har landsmøte i 2018. 

• Andre saker: Arild tok i innledningen av møtet opp en sak som bare vedrører de av 

våre medlemmer som også er medlem i Postkom, Agder og Rogaland krets. Saken gjaldt 

forsinket utsending av kretsens hurtiginfo ”postkom akkurat.no.” Som følge av det ble 

ikke Postkoms medlemmer hos oss gitt anledning til å delta på kretsens medlemsmøte i 

Kristiansand den 17. august.  

       

Ad 3)   

På grunnlag av de opplysninger som kom fram under statusgjennomgangen i forhold til gjennomføring 

av foreningens vedtatte Arbeidsplan for 2017, ble det gjort følgende vedtak: 

Turprogrammet: 

Turen til Frankrike i tiden 19. - 26.september går som planlagt med 38 deltakere (2 av de 40 

deltakerne som opprinnelig var påmeldt måtte melde avbud av helsemessige grunner).  

Vedtak: Nils Olav sender brev til påmeldte deltakere om oppmøtesteder/-tider m.m. så snart disse 

opplysningene er mottatt fra Aasbø Travel. 

 

Rusleturtilbudene (Sosial hverdagstrim): 

I 1. halvår 2017 er det kun de ukentlige rusleturene i Baneheia som har hatt et fåtall deltakere. På 

bakgrunn av dette ble det gjort følgende  

Vedtak: Etter forutgående kontakt/avklaring med Svenn Erik Larsen søkes rusleturtilbudet vårt i 

Baneheia videreført utover høsten, men med den endring at oppmøtetid Svarttjønn forskyves én time 

- fra kl 10 til kl 1100 på mandager.  Avgjørelse i spørsmålet om å etablere andre/nye trimtiltak stilles 

i bero til neste styremøte, herunder også mht om Kjell skal ta kontakt med Dyreparken for å sondere 

mulighetene for å få til et sponset? postpensjonisttreff der i løpet av høsten. 

    

Ad 4) 

Med henvising til vedtak under sak 4 på styremøtet 30. mars ble det gjort slikt supplerende vedtak i 

denne saken: 

Vedtak: Årets medlemsmøte sted-/tidfestes til Flekkefjord tirsdag 3. oktober kl 1200 (evt. kl 13). 

Møtetidspunkt for det forutgående styremøtet samme sted settes til kl 1030/1130. Holger gis i 

oppdrag å skaffe et egnet møtested i Flekkefjord.  

 

Ad 5)  

Under dette punktet ble det fattet slikt  



Vedtak: Julemøtet/-lunsjen 2017 søkes avviklet lørdag 2. desember (alternativt lørdag 25. 

november) med start kl 14 eller 15. Arild gis i oppdrag å innhente tilbud for et slikt arrangement fra 

fjorårets arrangør/andre aktuelle tilbydere før endelig avgjørelse tas i styremøtet 3. oktober.   

 

Ad 6) 

I og med redaktør Holgers forfall til møtet begrenset behandlingen av dette punktet på saklista seg til å 

gjelde kunngjøring av medlemsmøtet i Flekkefjord.  

Vedtak: Medlemsmøtet i Flekkefjord tirsdag 3. oktober kunngjøres for foreningens medlemmer i 

postnummerområdet reg. 44 + overfor tidligere postkolleger i samme område gjennom et 

ekstranummer av medlemsbladet Sydvesten. Innhold i/utforming av ”Sydvesten nr 5 Ekstra” 

klargjøres i samarbeid mellom leder, redaktør og sekretær før utsending. 

 

Ad 7) 

 Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte finner sted i Flekkefjord tirsdag 3. oktober - forut for medlemsmøtet samme 

sted - d.v.s. kl 1030/1130; se ad 4.  

 

 

Møtet slutt kl 13:40. 

    

 

 

 

Nils Olav Odden 

Referent/sekretær  

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 6/2017 - fra styremøte tirsdag 3. oktober 2017 kl 1100 

 

Sted: Grand Hotel, Flekkefjord. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald Kristiansen 

og Åshild Rødsås (vara). Holger Zachariassen deltok som redaktør for medlemsbladet 

Sydvesten. Forfall: Kjell Olsen og Kari Ann Falkenberg.   

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + utkast til møteprotokoll nr 5/2017 - fra styremøtet 22. august. 

2. Mottatte og sendte skriv + referat- og oppfølgingssaker + statusrapporter.  

3. Julelunsjarrangementet 2017. Fastsette tid og sted. Oppnevne arrangementskomité? Andre 

forberedelser? 

4. Sydvesten nr 5/2017. Innhold og utsending. 

5. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til møteprotokoll nr 5/2017 (fra styremøtet 22. august), 

utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til medlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + styremøteprotokoll nr 5/2017 godkjent uten endringer.  

 

Ad 2) 

Tatt opp/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Medlemsbevegelsen: 

Siden forrige styremøte er Eilin Utgård (Øvrebø), Vidar Thorbjørnsen og Sverre Tønnessen 

(begge Kristiansand), registrert som nye medlemmer hos oss. 

Medlemsliste/-oversikt: 

Ajourført medlemsliste pr 30. august for Postpensjonistene i Agder ble samme dato sendt pr 

e-post fra Unni Lisbeth til PPF (ved kasserer Inger-Marie Stokker) + til øvrige 

styremedlemmer og redaktør. Oversikten viser at det pr nevnte dato var 284 medlemmer i 

avdeling Agder. 

Dødsfall/bestilling av krans: 

Siden forrige styremøte har Gunnvald ordnet med bestilling av krans til Harry Havås’ (Åpta) 

og Tor Jerstads (Kvinesdal) båre. Begge disse var tidligere posttilsatte som ikke var/hadde 

vært medlemmer i vår forening. 

• Returpost: 

Nils Olav rapporterte om at foreningen siden forrige styremøte hadde mottatt 2 eksemplarer 

av Sydvesten (nr 5 Ekstra/2017 med invitasjon til medlemsmøtet i Flekkefjord 3.10.) i retur 

som følge av at bladet var påført ukjent adresse; hhv til medlem nr 13450 Kvinlog, Liv (4473 

Kvinlog) og Laila Olaug Engedal (tidligere postansatt i Kvinesdal).    

Feilretting er foretatt. 

• Korrespondanse i tilknytning til dagens styre- og medlemsmøte i Flekkefjord: 

1. Sydvesten nr 5 Ekstra med invitasjon til ”formiddagsstreff” på Grand Hotell i Flekkefjord 

distribuert av Holger til våre 12 medlemmer + i alt 18 tidligere postkolleger (totalt 29 

invitasjoner) i tidligere Flekkefjord postområde (reg.44) medio september.  Påmelding til 

Arild innen tirsdag 26. september. 

2. Tilbakemelding fra Arild til Holger og Nils Olav om at det pr 27.9. var i alt var 12 

påmeldte til møtet. Antall deltakere ble senere redusert til 11 pga ett forfall.  

3. Pr 29. september sendt melding pr e-post fra både Holger og Arild til de av styrets 

medlemmer som skulle delta på møtene i Flekkefjord om at møtetidspunktene var blitt endret 

(pga at noen av deltakerne skulle følge i begravelsen til Tor Jerstad; tidligere postmester i 

Kvinesdal) slik: Styremøtet starter kl 1100 (isf kl 1030) og medlemsmøtet har oppstart kl 



1300 (isf kl 12). Samtlige av de som var påmeldt til medlemsmøtet ble gjort oppmerksom på 

endringen pr telefon fra Nils Olav.  

• Andre mottatte og sendte skriv m.m.: 

11. Pr e-post den 28.august mottok jeg en forespørsel fra Inger Helene Kvinnesland 

(tidligere medlem hos oss fra Lyngdal), antakelig som følge av at hun hadde mottatt et 

vervebrev, Sydvesten og en giro fra oss. Spørsmålet hennes var ganske enkelt: ”Bare 

lurte på om jeg MÅ være medlem. Har egentlig ikke lyst til det.” Mitt svar til henne 

samme dag var som følger: ”Hos oss (dvs. hos Postpensjonistene i Agder og 

derigjennom Pensjonistforbundet) er det ingen som MÅ være medlem. Medlemskapet er 

helt frivillig!”  

12. E-post fra Unni Lisbeth til øvrige styremedlemmer + redaktør pr 8.9. vedr. 

”Tippepenger”, hvor hun redegjør for at det pr 7. september er kommet inn kr 1.485,70  

på foreningens konto som følge av at vi er ”grasrotmottaker” hos Norsk Tipping. 

Saken has fortsatt til OBS. 

13. Pr 12. september mottatt e-post fra PPF v/Inger-Marie Stokker vedr ”Nye 

funksjonsknapper i medlemssystemet”. Mailen samme dag oversendt fra Arild til Unni 

Lisbeth (som ansvarlig for ajourhold av medlemssystemet) til videre behandling. Saken 

has til OBS.  

14.  Pr 16. september mottatt e-post fra PPF v/sekretær Jan Dybvik vedr ”Hjemmesiden”, 

hvor det bl.a. framgår at PPF nå tar sikte på å ta ned den åpne hjemmesiden via 

Postkom ved å ”rute” opplysninger om PPF til sin egen hjemmeside. Forholdet har for 

øyeblikket ingen praktisk betydning for vår del. Jf at våre medlemmer via omtale i 

Sydvesten nr 4/2017 allerede er orientert om at PPF har fått egen hjemmeside.  

Nettside-saken has fortsatt til OBS. 

 

15. Statusrapporter: 

Turen til Den Franske Riviera 19.- 26. september: 1. Navneliste, hvor samtlige 38 

deltakere står oppført med antatt påstigningssted i stopprekkefølge hhv østfra 

(Tvedestrand) og vestfra (Lista), sendt Dag Aasbø Travel som vedlegg til e-post fra Nils 

Olav pr 29. august. 2. Pr 11. og 13. september mottatt slik påstigningsliste (av Nils 

Olav) tilbake fra Aasbø.  

3. Pr 12. september sendt ut infoskriv (vedlagt påstignings-/deltakerliste som nevnt) fra 

Nils Olav til de påmeldte deltakerne på turen til Frankrike. 4. Pr 28. september mottok 

Nils Olav et utkast til reisebrev fra Frankrike-turen (forfattet av Hildegunn og Bjørn 

Usterud) for gjennomlesing/korrektur og videresending til redaktør Holger; se omtale 

under sak 4.  

 

Rusleturtilbudene: 

 Hittil i høst har det ikke vært satt i gang noen sosiale trimaktiviteter i foreningens regi. 

Vedtak: Det søkes avklart med Svenn Erik Larsen om og i hvilken grad rusleturene i 

Baneheia kan gjennomføres/skal gjenopptas denne høsten. 

 

  

• Orienteringssak: 

Arild orienterte om at Postens Pensjonistforbunds landsmøte i 2018 skal avvikles på 

Thon Hotel Lillestrøm dagene 15. og 16. mai. Avdelingenes frist for å komme med 

innspill i forbindelse med utarbeiding av ny handlingsplan for PPF i kommende 

landsmøteperiode er satt til 31. oktober 2017. Tatt t.e. 

• Planlegging av neste års reiseprogram: 

Som et ledd i planleggingen av neste års reiseprogram i vår regi, ble følgende bestemt: 

Vedtak: Utover det som framgår av vedtak i styremøtene pr 15. mai (sak 2; pkt 3 og 4 

under ”Mottatte og sendte skriv” og 22. august (sak 2, pkt 5 i tilsvarende 

underpunkt), gis Unni Lisbeth og Åshild i oppdrag å ta kontakt med turoperatørene 

Dag Aasbø Travel og Risdal Touring for å innhente tilbud om tur til følgende 



reisemål: hhv til Flor og Fjære/Danmark (Midtjylland) på kortturen om våren og til 

Portugal/Italia (Gardasjøen eller Toscana) på ettersommeren. Disse/andre mottatte 

turtilbud legges fram for behandling i neste styremøte, se Sak 5.     

      

Ad 3)   

I samsvar med vedtak under Sak 5 i forrige styremøte (22.8.) hadde Arild vært i kontakt med og 

innhentet tilbud fra hotell Scandic Sørlandet i Sørlandsparken mht å stå for et julelunsjarrangement for 

oss lørdag 2. desember fra kl 1400. 

Vedtak: Arild sluttfører forhandlingene og inngår/undertegner avtale med hotell Scandic Sørlandet 

om vårt julelunsjarrangement der lørdag 2. desember kl 14-17, basert på en kuvertpris (julebuffé 

inkl 1 fl. mineralvann) pr deltaker på kr 520,- og et estimat om 70-90 deltakere. Deltakernes 

egenandel fastsettes til hhv kr 350,- for medlemmer og kr 450,- for eventuelle ledsagere. Julemøtet/-

lunsjen kunngjøres i Sydvesten nr 5/2017 med påmeldingsfrist satt til 28. oktober. Påmelding skjer 

ved innbetaling av egenandelsbeløpet til foreningens bankkonto. Arild tar kontakt med Helge 

Kirkehei for å få han til påta seg oppgaven som akkompagnatør til julesangene, mens spørsmålet 

om oppnevning av en egen arrangementskomité samt valg av underholdningsinnslag stilles i bero til 

neste styremøte.   

 

Ad 4)  

Under dette punktet ble det fattet slikt  

Vedtak: Sydvesten nr 5/2017 forutsettes sendt medlemmene seinest medio oktober. I tillegg til de 

faste spaltene, reisebrev fra turen til Den Franske Riviera 19.-26.september og et kortfattet referat 

fra medlemsmøtet i Flekkefjord 3. oktober, må bladet også inneholde en kunngjøring av Julelunsjen 

2017 med opplysning om påmeldingsfrist, egenandeler og betalingsrutiner i den forbindelse, jf Sak 

3.   

 

Ad 5) 

 Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Neste styremøte avvikles i Kristiansand mandag 6. november kl 11. 

 

Møtet slutt kl 12:30. 

    

 

Nils Olav Odden – referent/sekretær 

 

Ad Sak 5: Neste styremøte er seinere blitt omberammet til tirsdag 7. november kl 1100.   

 

  



POSTPENSJONISTENE I AGDER 

 

MØTEPROTOKOLL NR 7/2017 - fra styremøte tirsdag 7. november 2017 kl 1100 

 

Sted: Posten og Bring Kundeservice, Kjøita 19, Kristiansand. 

 

Til stede: Arild Finnsen (leder), Kjell Olsen, Unni Lisbeth Johansen, Nils Olav Odden, Gunnvald 

Kristiansen, Kari Ann Falkenberg (vara) og Åshild Rødsås (vara). Forfall: Holger Zachariassen 

(redaktør for Sydvesten).  

 

SAKLISTE: 

1. Godkjenning av sakliste + utkast til møteprotokoll nr 6/2017 - fra styremøtet i 

Flekkefjord 3. oktober. 

2. Mottatte og sendte skriv + referat- og oppfølgingssaker.  

3. Julelunsjen 2017. Statusrapport. Gjenstående forberedelser. 

4. Foreningens turprogram 2018. Presentasjon/gjennomgang av mottatte turtilbud. Valg 

av turoperatør(er), reisemål/-måter m.m.? 

5. Sydvesten nr 6/2017. Innhold, tidspunkt for utsending m.m. 

6. Eventuelt. 

Ad 1)  

Forslag til sakliste for dagens møte + utkast til møteprotokoll nr 6/2017 (fra styremøtet 3. oktober), 

utarbeidet av møtereferent Nils Olav Odden, var på forhånd sendt ut til medlemmene.  

Vedtak: Saklista til dagens møte + styremøteprotokoll nr 6/2017 godkjent uten endringer.  

 

Ad 2) 

Tatt opp/orientert om/gjort vedtak i forhold til følgende saker, mottatte/sendte skriv etc.: 

• Medlemsbevegelsen: 

Ingen endringer siden forrige styremøte. 

Dødsfall/bestilling av krans: 

Siden forrige styremøte har Gunnvald ordnet med bestilling av krans til Ågot Senumstads 

båre. Ågot var tidligere posttilsatt, men ikke lenger medlem hos oss. 

• Returpost: 

Nils Olav rapporterte om at foreningen siden forrige styremøte hadde mottatt 4 eksemplarer 

av Sydvesten nr 5/2017 i retur som følge av at bladet var påført feil adresse (postnr/gatenr). 

Feilene gjelder følgende medlemmer: Andersen, Jens Kristian (riktig postnr skal være 4622), 

Gabrielsen, Øystein og Svanhild (riktig postnr skal være 4620), Vimme, Anne-Grethe (riktig 

gateadresse skal være Sagåsen 5) og Jakobsen, Torbjørn (ny adresse: Mariåsen 1 C, 4839 

Arendal).      

Vedtak: De feiladresserte eksemplarene overlates til Unni Lisbeth for feilretting i 

medlemslista. 

• Mottatte og sendte skriv m.m.: 

1. Pr e-post fra PPF den 11.oktober mottatt info om en avtale som er inngått mellom 

Pensjonistforbundet og Specsavers om medlemsfordeler for alle medlemmer i 

Pensjonistforbundet (inkl PPF) i form av rabatterte priser ved synsundersøkelser, 

anskaffelse av briller m.m.  

Vedtak: Avtalen gjøres kjent for våre medlemmer gjennom Sydvesten. 

2. Pr e-post den 3. november mottatt forespørsel fra medlem nr 16825 Fidjeland, Anna om 

kontingentinnbetaling ved dobbelt medlemskap (både hos oss og i den lokale 

pensjonistforeningen). Spørsmålet besvart av Nils Olav pr e-post samme dag - bl.a. slik: 

”Hvis du står som medlem begge steder innebærer dessverre det at du må betale 

medlemskontingent både til oss og til Kristiansand Pensjonistforening.”. Tatt t.e. 

3. E-post fra Nils Olav til Dag Aasbø Travel pr e-post den 12. oktober med ”takk for 

turen-hilsen” og ros/ris til turoperatøren ifm den nylig avsluttede turen til ”Den 

Franske Riviera”. Mottatt takk for tilbakemeldingen fra Aasbø. Tatt t.e. 



4. E-post pr 29. oktober fra Lisbeth og Kjell Arne Berge - deltakere på turen til Cannes - 

med takk for en flott tur med postpensjonistene + med tips/spørsmål om et ”Cruise til 

storslåtte St. Petersburg” med Aasbø Travel kunne være et aktuelt reisetilbud for oss i 

2018. Se behandling under Sak 4 mht turforslaget. 

5. Sydvesten nr 5/2017; bl.a. med kunngjøring av Julelunsjen 2017, referat fra 

medlemsmøtet i Flekkefjord 3. oktober og reisebrev fra turen til Den Franske Riviera 

19.-26. september, ble sendt ut pr post den 16. oktober.     

6. Oppfølgingssaker: ”Utleiepris for Postkoms hytter og leiligheter i Norge” (jf 

møteprotokoll nr 5/2017 (sak 2, kulep.3/2.) fra styremøtet 22. august): Mottatt foreløpig 

svar fra PPF/Postkom pr e-post 25.10. om at forbundsstyret i Postkom ikke vil kunne få 

behandlet denne saken før over nyttår. 

 Saken has fortsatt til OBS. 

 Rusleturtilbudene: Rapportert om at det ikke har skjedd noen endringer i forhold til å 

aktivere disse tilbudene,bortsett fra at Kjell på det siste ”Stoa-treffet” hadde luftet 

interessen for å gå en tur i Åsbieskogen etter disse samlingene. Ingen nevneverdig 

interesse å spore, men Kjell prøver på nytt. Tatt t.e.   

      

Ad 3)   

Innledningsvis ble det referert til inngått avtale/kontakt (v/Arild) med Scandic Hotel Sørlandet i 

forbindelse vårt julelunsjarrangement der lørdag 2. desember fra kl 1400; som bl.a. går ut på at det 

serveres en julebuffé (inkl 1 fl. mineralvann) med dessertbord og kaffe til en kuvertpris av kr 

520,- pr. person. Arild har ellers gitt hotellet beskjed om antall påmeldte deltakere (51) innen avtalt 

frist (2. november), mens oppjusterte tall meddeles hotellet fortløpende. Unni Lisbeth kunne ellers 

opplyse at antall påmeldte var steget til 57 pr 7.11.  

Til tross for at det er gjort visse forsøk (via hotellet) på å skaffe oss et underholdningsinnslag til 

julelunsjen, kunne dette av økonomiske grunner ikke la seg realisere. Under møtets gang kom det 

imidlertid opp forslag om å reengasjere ”Jens Band” (med utspring i Kristiansand postorkester som 

underholdt på Julelunsjen i 2015). For øvrig hadde Helge Kirkehei sagt seg villig til å være 

”taffelmusikant”. Etter dette ble det gjort slikt supplerende  

Vedtak: Holger gis i oppdrag å kopiere opp et nødvendig antall sanghefter til bruk under 

arrangementet, mens Nils Olav - i tråd med tidligere praksis - inviterer Jan Egil Egren (som 

representant for Posten og Bring Kundeservice Kristiansand) og Jorun Nilsen Stallemo (som 

representant for Postkom - Agder og Rogaland krets) til å være våre gjester på Julelunsjen 2017. 

Jens Band forsøkes engasjert til å stå for underholdningsinnslaget mot en godtgjørelse på kr 5000,-. 

Styremedlemmer som skal delta på julelunsjen må møte opp på Scandic Sørlandet seinest innen kl 

1330 den 2.12. 

 

Ad 4) 

I samsvar med vedtak på styremøtet i Flekkefjord den 3. oktober vedr ”Planlegging av neste års 

reiseprogram” (sak 2, siste kulepunkt), orienterte Unni Lisbeth og Åshild innledningsvis om resultatet 

av sin kontakt med turoperatørene Dag Aasbø Travel og Risdal Touring i den forbindelse. Mens det fra 

Risdal Touring ikke var mottatt noen konkrete turtilbud, forelå det fra Dag Aasbø Travel følgende 4 

turforslag/-alternativer til dagens møte: 1. Tur med buss/ferje til ”Aarhus og Odense” 29.-31. mai 

2018. 2. Busstur til ”Stavanger med Flor og Fjære 27.-29. mai 2018. 3. Tur til Gardasjøen (fly til 

Bergamo) 18.-25. september og 4. Tur til Toscana (fly til Bologna) 18.-25. september. Øvrige 

styremedlemmer + redaktør var via e-post fra Åshild den 2. november gjort kjent med disse 

turtilbudene.  

Samme dag ble styret/redaktør gjort kjent med at Kjell - på eget initiativ - hadde fått innhentet en 

skisse fra Peer Gynt Tours for en 8-10 dagers tur (pr buss) til Lofoten. Turpris anslått til minimum kr 

14.000 pr person. 

På grunnlag av en kort gjennomgang av/diskusjon omkring foreliggende turalternativer, hvor bl.a. flere 

uttrykte stor interesse for cruiset i Østersjøen/til St. Petersburg, ble det gjort slikt 

Vedtak: Før styret tar endelig stilling til valg av turmål for 2018 gis Åshild i oppdrag å ta fornyet 

kontakt med Dag Aasbø Travel for å utvirke et tilbud derfra om ”Cruise St. Petersburg” + om en 



korttur til Gdansk.  Eventuell tur til Lofoten velges bort av økonomiske grunner. Aktuelle turmål for 

2018 forsøkes presentert for deltakerne på årets julelunsj. 

  

Ad 5)  

Under dette punktet ble det fattet slikt  

Vedtak: Neste nummer av Sydvesten (nr 6/2017) forutsettes sendt medlemmene innen utløpet av 

uke 50. I tillegg til de faste spaltene og utførlig omtale av Julelunsjen 2. desember bør bladet også 

inneholde en presentasjon av våre planer for/valg av reisevirksomhet/-mål i 2018; jf Sak 4 + 

kunngjøring av tidspunkt for Årsmøtet 2018 m.m., se vedtak under Sak 6.  

 

Ad 6) 

 Under dette punktet ble følgende bestemt: 

• Gunnvald ordner med bestilling av julekort i et antall av 50 stk i samsvar med valg av 

motiv/utforming foretatt på møtet. 

• Unni Lisbeth sørger for bestilling/ekspedisjon av en blomsterhilsen før jul til de 10 av våre 

medlemmer som har passert 90 år ifølge oversikt framlagt på møtet.    

• Foreningens Årsmøte 2018 datofestes til mandag 19. februar - forsøksvis i kantina på den 

tidligere postterminalen i Skibåsen 39, Kristiansand. Holger gis i oppdrag å kontakte rette 

vedkommende for å avtale leie av møtelokale der. 

•  Tidspunkt for årsmøtet gjøres kjent for medlemmene gjennom Sydvesten nr 6/2017, mens 

innkalling med forslag til dagsorden for årsmøtet m.m. kunngjøres for medlemmene 

gjennom Sydvesten nr 1/2018; for utsending seinest innen utgangen av uke 5/2018. Etter at 

Årsmøtet 2018 formelt er avsluttet tas det sikte på å avvikle et ordinært medlemsmøte med 

orientering om aktuelle saker/eventuelle andre innslag (produktpresentasjon fra en ”Enklere 

liv”-representant kan være aktuelt). Dette som en oppfølging av vårt styrevedtak av 30. mars 

2017 (sak 3).   

• Nils Olav utarbeider forslag til Styrets Årsberetning for 2017 og Unni Lisbeth ferdigstiller 

foreningens reviderte regnskap for 2017 + utarbeider forslag til foreningens budsjett for 

2018 med framlegg for/godkjenning av styret tidsnok til at disse dokumentene i godkjent 

stand kan komme med i Sydvesten nr 1/2018, se foregående punkt. 

• Neste styremøte avvikles i Kristiansand mandag 8. januar kl 11. 

      

Møtet slutt kl 13:15. 

    

 

Nils Olav Odden – referent/sekretær 

 


